

六、为了进一步完善本协议，双方均有权签订带有具体要求的附加协议。

Article 6. In order to further improve the agreement, both parties have the right to sign additional agreements with detailed requirements.

七、甲方在中国和俄罗斯有商标独家拥有权，并授权乙方在中国和俄罗斯使用该商标。**Regional Industrial Association (RIA), LLC** 有权申请自己的商标并在中国和俄罗斯注册。商标标识和内容以单独的补充协议为准。

Article 7. Party A has a sole trademark ownership in China and Russia, and entrust Party B to use trademark in China and Russia. **Industrial Tehnologies (IT), LLC** have the right to establish their own trademark and register trademark in China and Russia. The appearance and content of the trademark is the subject of a separate supplementary agreement.

八、本协议一式两份，双方各执一份，双方签字后生效。

Article 8. Each Party shall keep one copy of the agreement, which will come into force upon signature of both Parties.

甲方:沛興實業有限公司

Party A: **Harvest Bloom Industrial, Ltd.**

代表签名:

Signature of Representative:

日期: 2020.12.12

Date: 2025.12.12

For and on behalf of
HARVEST BLOOM INDUSTRIAL LIMITED
沛興實業有限公司
罗美英
.....
Authorized Signature(s)

乙方: **Industrial Tehnologies (IT), LLC**

Party B: **Industrial Tehnologies (IT), LLC**

代表签名:

Signature of Representative:

日期: 2020.12.12

Date: 2025.12.12

